
 

 

18/2/2021 

 2 מס' הסברה תלישיבת ועד סיכום

 . משרדי האגודהב 17/2/2021בתאריך    התקיימההישיבה 

 20:40זמן סיום:    18:00זמן התחלה: 

 

 נוכחים:

קובי ויינר, אור תמיר, יובל שוחנצקי, גליה אור   ,מיכאל הופמן  דין בגדדי,,  דניאל גיא צברי:    :הסברהועדת  חברי  

 . מלכה

 

מנהלת אתר -מפיקת מדיה )בזום(, ציונה  -: רותם, חברי מדור אקדמיהרמ"ד הסברה  -אלעד קליין    הנהלת האגודה:

 ע דובר.    -רכז ניו מדיה )בזום(, זיו -אינטרנט ואפליקציה )בזום(, איתמר

  )בזום( לירןחבר ועדת ביקורת: 

 

 עיקרי הישיבה 

 הכרות עם חברי מדור אקדמיה.  .1

 ציפיות לקראת השנה.תיאום  .2

 מדור הסברה.  -סיכום חציון  .3

 דיונים 

 הנושא: תיאום ציפיות 

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☐ : הדיון

 ☐ : נושא חסוי

 דגשים חשובים שהועלו: 

חוסר הקשבה, חוסר שיקוף, עשייה מאחורי הגב, שמירה על שיח מכבד, גזענות, פגיעה    -קווים אדומים  -

 האגודה. בשמה הטוב של 

 עמידה בזמנים, התנהלות על פי הכללים, רצינות, כנות. -דברים שחשוב לשים לב אליהם -

השנה - שיקרו  שחשוב  מחויבות,    -דגשים  מקצועיות,  הסטודנטיאליות,  האוכלוסיות  לכלל  התייחסות 

 רצינות, פרגון, חיבור לשטח )ייצוג קולות הסטודנטים(.

 מדור הסברה –סיכום חציון הנושא: 

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☐ : הדיון

 ☐ : נושא חסוי

 תוכן הדיון:  

 תחומי האחריות של מדור הסברה.  הוצגו היעדים שבוצעו ואלו שטרם בוצעו בכל  -

 הוצג פירוט התקציב השנתי וסטטוס הניצול שלו נכון לזמן זה.  -

 הוצעו רעיונות מצד חברי הועדה לייעול/ הוספה של משימות בתחומי העיסוק של המדור:  -

o הוחלט כי יש לתעדף ראשית את העיסוק בתוכן.    -האם ואיך שווה להשקיע  -בקרת איכות לאתר

 בהמשך לכך הוחלט על גיוס עורך משנה )פרטים בהמשך(.



 

 

o מדיה הניו  תחום  של  מצולמות   -פיתוח  כתבות  בהוספת  הקיים    דנו  )צ׳ופצ׳יק(  העיתון  לפורמט 

אך יושקעו מאמצים מצד  ישנו קושי בפיתוח תוכן איכותי  ובמחשבה לפתוח לו אתר פייסבוק ייחודי.  

המדור לפתח תוכן מסוג זה בסמסטר הקרוב. בשל המורכבות הוחלט שלא להשקיע בציוד מדיה יקר  

ם מסוג זה יש לאפיין מחדש את תפקיד  חשוב לציין כי על מנת לערוך שינויי  עדיין, על אף היתרות. 

 הרכז, החולט כי אופציה זו תישקל כאשר י/תגויס רכז/ת חדש/ה. 

o   לטובת שבע  בבאר  הסטודנטיאליים  והאזורים  האוניברסיטה  של  מפה  לפיתוח  רעיון  הועלה 

זכו לסיורים בשטח עם אנשי   הסטודנטים החדשים שאינם מכירים ושבשל מגבלות הקורונה לא 

 המדור.  

o חברי הועדה העלו כי לטענתם על כלל הניוזלטרים שיוצאים להיות מתורגמים לאנגלית    - גומיםתר

יש לתרגם   ובעקבות ריבוי    2וערבית. נכון להיום, על פי תכנית העבודה  פוסטים בחודש. בשל כך 

האחרונה  התקופה  של  הלחץ  בשל  להרגע  מהרגע  מידע  איסוף  של  והתנהלות  למידעניות    , עבודה 

 במלואה אך המדור יפעל לטובת שיפור תחום זה. ה ליישום בקשה זו קש

 גיוס עורכ/ת משנה למדור  - הצעת החלטה

ועדת   חבר  נכח 

במהלך   ביקורת 

 ☒ : הדיון

 ☐: נושא חסוי

 ראש מדור הסברה.  -ההצעה הועלתה על ידי אלעד •

שעות עבודה בתפקיד  בהתאם לדגשים שהועלו בהצעת ההחלטה הועלה דגש מצד חברי הוועדה להגדרת     •

המדור   אנשי  כי  הוחלט  המוצא.  ללא  הדפים  מחיקת  הכוללת  האתר  על  איכות  עבודת  לטובת  זה 

המקצועיים ובניהם העורכת הראשית הם שיחליטו על הגדרת המשימות לתפקיד זה ובהתאם, ישקלו  

 רעיון זה. 

 הצבעות 

 . לשעות ולתנאים שנכתבו בהצעת ההחלטהבהתאם ת משנה /עורךגיוס של פה אחד   אישרהוועדת הסברה  -

 דגשים נוספים: 

 ועדות הבאות: ובמהלך הועדה הועלו שני נושאים חשובים שיש לדון בהם ב  -
 

נושא איסוף הנתונים: הועלה רעיון מצד חבר ועדה לאיסוף נתונים על מנת למפות את צרכי הסטודנטים.   .1
גורמים איתם נדרש להתייעץ לפני קיום הדיון בנושא ועל כן  השאלה שעלתה היא באיזו דרך. ישנם מספר  

 הוחלט כי נדון בנושא בהמשך.

 

הסברת המועצה: הועלה דגש לפיו יש לחשוב על דרכים לייעול הנגשת תכני המועצה לסטודנטים. הוחלט כי   .2
 יתקיים דיון בנושא בוועדות הבאות. 

 

 
 בברכה,

 אור תמיר 

   2021 הסברהועדת  יו"ר  


